



Caractère approprié des prescriptions médicales

Vu la Charte européenne d'éthique médicale (Kos, 2011), et notamment les principes 3 et 7,

Lors de la prescription d'examens et de traitements, le médecin doit tenir compte des connaissances scientifiques les plus récentes et utiliser les ressources de manière optimale tout en respectant les principes d'efficacité clinique, de sécurité, d'adéquation et d'humanité.

Le médecin a le devoir d'informer le patient, qui doit consentir au traitement, et d'adapter la prescription à ses besoins spécifiques.

Appropriate Prescribing of Medications

Given the European Charter of medical ethics, principles 3 and 7,

When prescribing examinations and treatment, the physician must take into account the latest tested scientific knowledge, make optimal use of resources, while respecting the principles of clinical efficacy, safety, suitability and humanization.

The physician has the duty to always inform the patient, who must be able to give consent to the treatment, and to adjust the prescription to his/her specific needs.